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Abstract (en)
[origin: US4759099A] This invention relates to a device ensuring automatic closure of pivoting doors and for holding them in open position. The
device includes a fixed box mounted on the door (or frame) and supporting a pivoting arm subjected to the action of a return element. A fixed
slide rail is mounted on the frame and a connecting element is positioned between the pivoting arm and the slide rail. The connection between the
pivoting arm and the slide rail is obtained by way of a sliding rod, retractable inside the arm. The rod is adapted to be blocked automatically when it
projects from the arm by a determined length corresponding to a given degree of opening of the door.

Abstract (fr)
Il comporte: - un boitier fixe (1) monté sur la porte (2) (ou le châssis) et supportant un bras pivotant (3) sousmis à l'action d'un élément de rappel; -
une glissière fixe (4) montée sur le châssis (5); - un élément de liaison entre le bras pivotant (3) et la glissière (4). La liaison entre le bras pivotant
(3) et la glissière (4) est obtenue au moyen d'une tige coulissante (6), escamotable à l'intérieur du bras (3), ladite tige (6) pouvant être bloquée
automatiquement lorsqu'elle dépasse dudit bras d'une longueur déterminée correspondant à un degré donné d'ouverture de la porte.
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